
Referat fra Bestyrelsesmøde i DTS Kreds II, Syd 
 

Mandag, d. 19. februar 2024, kl. 9.30 til 14.30, Nørregade 63, 
6700 Esbjerg – Lokale K.032 
 
Mødets formål: 
 At klæde formanden på til efterfølgende hovedbestyrelsesmøde, med relevante bemærkninger fra 

bestyrelsen, herunder åben dialog om udfordringer og problemstillinger fra valgenheder i kredsen. 

 Vidensdeling valgenhederne imellem samt orientering fra diverse mødeaktiviteter. 
 

Mødedeltagere: 
Tillidsrepræsentanter fra valgenhederne under DTS Kreds II, Syd: 
Kim Jensen, Bjarne Andersen, Stine Palmelund, René Winzor, Simon Larsen, Hetty Møller, Lise Ploug, Susie 
Pedersen, Jannie Hansen, Torben Baun Madsen, Tine Vestergaard Todsen, Martin Rodam (Teams) og 
Mette Andreasen (Teams). 
 
Afbud: 
- 
 

Ordstyrer: 
Hetty Møller 
 

Referent: 
Mette Andreasen 
 
 

Punkt Tid  Beskrivelse 
1. 5 min. Velkomst (O) Godkendelse af dagsorden og praktiske oplysninger for 

mødet. 
 

2. 5 min. Opmærksomhedspunkter (D) Nuværende punkter: 
1) Åbenhed mellem HB og kredsbestyrelsen 
2) Sygefravær/-samtale, løbende opfølgning i 

valgenheder, beskyttelse af medlemmer 
3) Fokus på løbende trivselsmålinger. 

 
4) DTS Teams-arbejdsgruppe. Susie deltager fra Kreds II. 

Vi skal på mødet komme med input til Susie, så hun 
er klar med input til første møde arbejdsgruppen. 

 
Ad 1) Ingen bemærkninger 
Ad 2) Ingen bemærkninger 
Ad 3) Ingen bemærkninger 
Ad 4) Forslag: Opdaterede medlemslister én gang om 
måneden samt rådighedsbeløb pr. kreds.  
Opbygningen er ”rodet” og svær at finde rundt i.  
 

3. 90 min. Orientering fra valgenhederne  
(D-O) 

Hvad er der sket i valgenhederne siden sidste møde, 
herunder erfaringsudveksling. 
 
Esbjerg v/Hetty: 2 nye medlemmer siden sidst (færdige 
med diplom) 
7. marts afholdes der medlemsmøde. 
 



Haderslev v/Rene: 2 nye medlemmer siden sidst (færdige 
med diplom). Det er meget forskelligt, hvilke ting de 
nyuddannede vægter, fx at vi har sekretariatet i ryggen, 
TR’ere som lønforhandlere, sommerhuse mv.  
 
Fredericia v/Tine: Ingen bemærkninger. 
 
Odense v/Stine: Generalforsamling og medlemsmøde på 
onsdag den 21. februar. Allan deltager. 
 
Spillemyndigheden v/Susie: Ledelsen har været på kursus 
ved ADST i forhold til sygefravær og har meldt 
retningslinjer ud i forhold til dette. 
 
Middelfart v/Lise: 3 nye medlemmer siden sidst (2 der er 
færdige med diplom og en PB). 
Valgmøde den 28. februar.  
Der har været et 25-års jubilæum. 
Frivilligt overarbejde. 
 
Padborg v/Simon: Ingen bemærkninger. 
 
Svendborg v/Martin: Et nyt medlem siden sidst.  
50-60 kolleger er i gang med tidlig indberetning til 
årsopgørelsen (der er ikke beordret overarbejde denne 
gang). 
 
Svendborg v/Bjarne: Udfordringer med bygningen bør 
snart være løst. 
Frivilligt overarbejde. 
 
Ringe v/Mette: Der er planlagt valgmøde 20. marts. 
Har efterspurgt TR-uddannelse ved sekretariatet. Det er i 
planlægningsfasen. 
 
Tønder v/Torben:  Forventet dato for generalforsamling 
er den 20. marts.  
 
Ribe v/Kim:  Der blev afholdt medlemsmøde den 25. 
januar med 15 deltagere. Jørn og Anita deltog. OK24 og 
PULS var nogle af emnerne.  
2 nye medlemmer (færdige med diplom). 
Der afholdes generalforsamling den 7. marts. 
 
 

4. 75 min. Dagsorden til HB-mødet 
d. 20/2-2024 i Codanhus (D-B) 

1. Velkomst 
 2. Referat af HB-møde (Teams) – den 23.1.24 
 3. OK’24 
 4. Tillæg ’24 
 5. Kontingent – individuelt medlemskab  
 6. Økonomi – a) 2023 og b) januar 2024 
 7. Nyt fra kredse, TR-fora og udvalg 
 8. Nyt fra sekretariatet 
 9. Eventuelt 
 
Pkt. 3 – OK24 

 Forhåbninger var større end de 8,8% 

 Da det er ret overordnet, hvad der er meldt ud, er 
der usikkerhed om fx satserne i den økonomiske 
ramme, opsparing af afspadsering (op til 15 
dage) og flere andre ting.  

 



Pkt 4 – Tillæg 24 

 Forhandlinger ikke gået i gang endnu 

 Er TR’s rolle ved at blive udvandet i 
forhandlingerne?  

 
Pkt. 5 – Kontingent individuelt medlemskab 

 Det blev drøftet, hvem der kan få et individuelt 
medlemskab. Kim oplyste, at det kan være nogle, 
der ikke har en overenskomst.  

 Vores holdning er, at kontingentet ikke skal være 
for lavt – det bør ligge omkring det samme som 
ordinære medlemmer betaler. 

 
Pkt. 6 – Økonomi 

 Drøftet regnskabsoversigten 31.12.2023 
 
Pkt. 9 – Eventuelt 

 Kreds II vil gerne have ”Nyt fra Sekretariatet” 
tilbage, da det var en god information til 
medlemmerne. 

 
 

 
5. 60 min. Orientering fra afdelinger og 

udvalg m.v. (O) 
Hvad sker der i styrelser, fagområder, afdelinger, udvalg 
m.v. 
 
Udland v/Kim: På fredag den 23. februar er der 
dialogmøde med den nye underdirektør. 
 
Jura v/Stine: Fagdirektør stopper 1. marts, og stillingen er 
slået op. Omorganisering medfører, at fagområdet pr. 1. 
april vokser til 4 underdirektørområder, der forhandles i 
den nuværende struktur.  
Linda Severinsen stopper, så der mangler en 
næstformand i fagforum Jura.  
 
Gældsstyrelsen v/Torben: Den 13. marts er der 
dialogmøde i Borger. 
Fagområde Borger skal på seminar 2 dage i Legoland. 
Frivilligt overarbejde i Q1. 
 
Person v/Kim: Der har været dialogmøde med 
fungerende underdirektør Jan Møller Mikkelsen. 
Der kommer APV i september.  
Seniorordninger – der er 98 aktive ordninger. 
Hjælp til VURDST – omfang ukendt. 
 
VURDST v/Martin: Ingen bemærkninger 
 
Person v/Tine: Ingen bemærkninger 
 

6. 5 min. Eventuelt Åben debat og orientering. 
 

 Kriterier for fortjenstmedalje blev drøftet 

 Lønsikring 
 

 
 
 


